
                                                       Protokół nr XI/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 28 października 2015 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 16.30 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 14 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XI Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków:  
- radna Alicja Kocemba, 
- radny Piotr Kosewicz. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
28 września 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
4.  Prezentacja ogólnych założeń Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020 

oraz analizy SWOT obszaru Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Partnerstwo 
Izerskie. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  
2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych 

na czas  oznaczony do 3 lat.  
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
28 września 2015 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad X sesji 
Rady Miejskiej z dnia 28 września 2015 r. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad X z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 września 2015 r. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. protokół. 
 
 
 
 



2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej:  
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę Nr X/53/2015 Rady 
Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie ustalenia regulaminu 
głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych, 
- pismo mieszkańców ulicy Plac Zwycięstwa 2, 3, 4, 5, 7 w sprawie sprzeciwu wykonania 
dojazdu do posesji od ulicy Cmentarnej,  
- pismo w sprawie informacji dotyczącej jednostki wyznaczonej na terenie Gminy Miejskiej 
Zawidów do wykonywania prac w zamian za karę ograniczenia wolności oraz prac społecznie 
użytecznych. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 29.09..2015 – 28.10..2015 
1.   1.10 Konferencja ZGiUK ,sprawozdanie z działalności, osiągnięte wskaźniki segregacji, 
zmiany w przepisach. 
2. 7.10 Zebranie Zarządu LGD, 9.10 Walne Zgromadzenie Członków Stowarzyszenia. Wybór 
organów. Członkiem Rady Programowej z naszej gminy została Monika Grabowska-
Stachowicz. 
3. 7.10 spotkanie z przedstawicielami stowarzyszenia pamięci J.Boehme ioraz muzeum 
Bernstadt w sprawie współpracy przy projektach historyczno-turystycznych promujących 
miasto. 
4. 12.10 spotkanie gmin powiatu z przedstawicielem Euroregionu w sprawie wspólnego 
projektu budowy dróg rowerowych. Ogólne założenia. 
5.  14.10 tradycyjne spotkania z nauczycielami z okazji Dnia Edukacji. Okazja do 
wysłuchania życzeń i zażaleń. 
6. 16.10 70-lecie Liceum Ogólnokształcącego w Zgorzelcu. Spotkanie absolwentów w tym 
mieszkańców Zawidowa. 
7. 26.10 spotkanie z przedstawicielami PGE oraz gminy Zgorzelec w sprawie projektów do 
zrealizowania w związku z zakończeniem budowy tamy. Na terenie naszej gminy odcinek 
drogi rowerowej łączącej trasę dookoła Witki. 
 

4. Prezentacja ogólnych założeń Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020 
oraz analizy SWOT obszaru Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Partnerstwo 
Izerskie. 

 
Prezes Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Partnerstwo Izerskie Pani Bożena Mulik 
oznajmiła, iż Lokalna Grupa Działania  na dzień dzisiejszy jest w trakcie opracowywania 
Lokalnej Strategii Rozwoju, która pozwoli LGD złożyć wniosek o dofinansowanie. 
Dofinansowanie, jakie LGD może uzyskać w danym okresie programowania wynosi 
15.000.000 zł. Konkurs został ogłoszony przez Urząd Marszałkowski Województwa 
Dolnośląskiego i Lokalna Strategia Rozwoju wraz z dokumentami musi zostać złożona do 30 
grudnia 2015 r. do oceny. 
Pierwszym działaniem LGD będzie rozwój przesiębiorczości na obszarze LSR. Działanie jest 
skierowane do osób, które chciałyby założyć działalność po raz pierwszy. Dofinansowanie do 
takiej działalności wynosi 100.000 zł. Osoba składająca wniosek po podpisaniu umowy na 



dofinansowanie otrzymuje na konto 70% środków ze 100.000 zł na rozpoczęcie działań, 
doposażenie miejsca pracy i stworzenie działalności. Trwałości zatrudnienia w okresie 
programowania wynosi 2 lata i jest to pełen etat.  
Kolejnym działanie skierowane jest do przedsiębiorców, którzy chcieliby rozpocząć 
działalność związaną z przetwórstwem. Dofinansowanie na inkubatory wynosi 500.000 zł.  
Kolejnym działaniem jest rozwój przedsiębiorstw. Chodzi o przedsiębiorstwa istniejące na 
rynku i chodzi o rozwój danego przedsiębiorstwa o wyposażeniu miejsca pracy i zatrudnienie 
kolejnej osoby w przedsiębiorstwie. Okres zatrudnienia wynosi 3 lat. O dofinansowanie nie 
mogą się ubiegać osoby, które w okresie 2007-2013 uzyskały dofinansowanie w ramach 
przedsiębiorczości. Dofinansowanie wynosi do 300.000 zł.  
Pani Bożena Mulik omówiła temat na podstawie prezentacji multimedialnej. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski podziękował Pani Bożenie Mulik za zreferowanie tematu  
i obecność na sesji.  
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1)wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
O godz. 17.48 posiedzenie opuścił radny Stanisław Wójcik, tym samym udział w posiedzeniu 
bierze udział 13 radnych. 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, na co zostanie przeznaczone 
kwoty w wysokości 150.000 zł na przebudowę ul. Niecałej i 400.000 zł na przebudowę ul.  
C. Skłodowskiej. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż tak jak zapisano, dotyczy to przebudowy, a głównie 
na rozpoczęcie przebudowy. 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, na co mają zostać przeznaczone 
pieniądze. 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon oznajmiła, iż jeżeli są planowane zadania, to muszą 
zostać zapisane środki w budżecie. Ponadto na ul. C. Skłodowskiej został wykonany projekt  
i ulica została zgłoszona do programu przebudowy dróg lokalnych. Pieniądze zostaną 
przeznaczone na przebudowę dróg.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XI/56/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 października 2015 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -1/ - podjęła uchwałę nr XI/56/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
 



2)wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na 
czas  oznaczony do 3 lat.  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr XI/57/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 października 2015 r.  
w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych 
na czas  oznaczony do 3 lat. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XI/57/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
O godzinie 17.55 posiedzenie opuściła radna Mirosława Ciereszko i radna Anna Bartnik, tym 
samym udział w posiedzeniu brało udział 11 radnych. 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, czy Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska zajmuje się sprawą utworzenia drogi na ul. Plac 
Zwycięstwa od ulicy Cmentarnej. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Teresa Brud 
oznajmiła, iż Komisja odbyła cztery posiedzenia w tej sprawie, odbyły się wizje lokalne i jest 
na etapie wypracowywania stanowiska.   
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko oznajmił, iż rozumie, że w mieście jest wiele dróg do 
wyremontowania, nie tylko jest to ulica Niecała, czy Skłodowska, a chociażby ulica o którą 
proszą mieszkańcy ulicy Plac Zwycięstwa przy posesjach od ulicy Cmentarnej.  
Radna Teresa Brud oznajmiła, iż wystarczy przejechać ulicą Niecałą, żeby zauważyć, że tam 
nie ma drogi.  
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko zauważył, iż nie twierdzi, że ulica Niecała nie 
potrzebuje remontu, twierdzi natomiast, że jest wiele innych miejsc, które należałoby 
wyremontować.  
Radny Piotr Kosewicz oznajmił, iż należy rozważyć postawienie zakazu zatrzymywania się 
na chodniku przy skrzyżowaniu ulicy Kopernika i ulicy Zgorzeleckiej, bądź postawić słupki. 
Gdyż samochody są w tamtym miejscu są notorycznie parkowane, co stanowi zagrożenie dla 
pieszych i dzieci wracających ze szkoły.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda remont ulicy Wilczej.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż remont wkrótce zostanie zakończony.  
 

7. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Rady A. Pilarski udzielił głosu Panu Romualdowi Mickiewiczowi, który jest 
obecny na sesji.  



Pan Romuald Mickiewicz oznajmił, iż pojawił się w Urzędzie parę razy w sprawie, której nie 
załatwił.  
Pan R. Mickiewicz przekazał, iż obok jego domu powstała droga, która nie istnieje na mapie, 
natomiast drogą przejeżdżają samochody, które tworzą kurz i błoto, natomiast parę metrów 
dalej jest nowa droga, która prowadzi do domostw, lecz kierowcy wolą skracać sobie drogę  
i przejeżdżać przez drogę polną.  
Pan R. Mickiewicz oznajmił, iż jest to utrudnienie, bo nie po to wybudował dom, aby uciekać 
z rodziną na drugi koniec działki, aby uchronić się od kurzu i samochodów.  
Pan R. Mickiewicz dodał, iż teren należy do Gminy i prosił o zastawienie drogi, bądź 
postawienie znaku z zakazem, lecz uzyskał odpowiedź negatywną. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż uniemożliwić zjazd na drogę, lecz pojawią się 
mieszkańcy, którzy będą sprzeciwiać się temu pomysłowi.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
19.30 zamknął sesję. 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


